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Rodjen u Šapcu 1979. godine gde završava muzičku školu „Mihailo Vukdragović“
na odseku za muzičku teoriju. Svoje dalje školovanje nastavlja na Muzičkoj Akademiji u
Istočnom Sarajevu na istom odseku, koji uspešno završava 2004. godine na predmetu
Harmonija sa harmonskom analizom. U toku studija je na fakultetu bio angažovan kao
student demonstrator iz predmeta Harmonija sa harmonskom analizom i predmeta hor.
Tokom studija  je  takođe  bio  angažovan  kao  dirigent  Hora  „Sloga“  iz  Sarajeva  (Tri
godine 2000.-2003.). 

2006. godine, odlazi u Niš gde nastavlja da se bavi horskom muzikom kao asistent
dirigenta  u  CPD  „Branko“  iz  Niša.  2009.  godine  u  Skoplju  (Makedonija)  upisuje
orkestarsko  dirigovanje  na  Muzičkoj  Akademiji  Univerziteta  Sv.  Kiril  i  Metrodij  u
Skoplju. Studije dirigovanja uspešno završava 2013. godine, a tokom studija već počinje
saradnju sa Niškim simfonijskim orkestrom, gde je i danas honorarno angažovan. 2014.
godine osniva Muški kamerni hor „Kir Stefan Srbin“, pri crkvi Sv. Panteleimona u Nišu.



Utisci o radu sa horom Sloga:

Pre svega, moram da pomenem da mi je bila izuzetna čast što sam uopšte imao
mogućnost da budem horovođa jednom pevačkom društvu sa tolikom tradicijom i da
budem jedan u nizu takvih veličina koje su ostavile traga u radu sa ovim ansamblom.

Pošto sam na to mesto došao iznenadno i nepripremljeno na početku je bilo dosta
problema koji su ubrzo prevaziđeni uz pomoć dobrih ljudi iz hora i kolega sa fakulteta
koji su imali volje i želje da uvek pomognu. Sam rad sa horom je za mene predstavljao
veliki izazov, te samim tim vrlo često nije to bio lak posao, ali mi je pomogao da u
kasnijem  bavljenju  horskom  muzikom  imam  nezamenljivo  iskustvo  koje  mi  je  na
svakom koraku samo bilo od pomoći. 

Vreme provedeno u horu „Sloga“ me je samo učvrstilo  u svojoj  nameri  da se
bavim dirigovanjem a kasnije upišem i završim odsek za orkestarsko dirigovanje na
Muzičkoj Akademiji u Skoplju. „Sloga“ mi je donela prve poduke kako da budem i
radim kao dirigent i jedan od značajnijih podstreka da se sa sigurnošću krećem ka tom
cilju koji samsada i ostvario.      


